
Styrelsemöte den 10 oktober 2024

Deltagare Kristian, Johan, Kent, Barbro, Lisbeth, Carolina, Mari och Anna (via videolänk).

1) Kristian öppnar mötet

2) Föredragslistan fastställs

3) Föregående protokoll: Ingen hade någon erinran mot protokollet.

4) Kent redogör för ekonomin och föredrar resultaträkning och projekträkning. Räntorna har

gått ned lite och vi kommer sannolikt få under tre procent ränta vid nästa sänkning. Vi

förlänger den placering vi har. Kent kontrollerar om vi kan plocka bort Nordea kortet. Vi får in

lite pengar på Nordea trots att det inte är vår huvudbank. Bl.a. har Storfors kommun betalat ut

ett verksamhetsbidrag på Nordea. Vi tar bort plusgirot från fakturor från årsskiftet och

försöker styra om allt till Handelsbanken. Vi behåller dock kontot något år till .

5) Medlemsarbetet: Inga nya medlemmar sedan sist. Kent har sett över listan och en påminnelse

har skickats till några. Ett par har betalat. Frågan om vi ska skicka ut medlemsbrev och

kalender till alla medlemmar och ev. alla som bor i trakten. En möjlighet är att sätta ut

annonser och vara med i kalendariet i Freska luften. Johan skriver gärna ett medlemsblad!

6) Rapporter:

Kakfestival: Färre än vanligt kom (runt 30 personer). Eftersom alla som bakat inte skulle

betala inträde blev vinsten nästan obefintlig. Marknadsföringen var inte den bästa. Förut har

vi fått ut mer affischer. Vi har inte haft samma möjligheter att arbeta med det.

Oktoberpub: Endast 14 gäster kom. Ett quiss blev väldigt populärt men det är ett misslyckande

att vi inte får så mycket folk på arrangemangen. Arrangemanget gick minus ca 900 kr.

7) Arbetslaget: Den 19 september kom endast två personer. Nästa tillfälle är den 24 oktober och

då bjuds det på korv med bröd.

8) Kommande program:

Wermlands Opera 11/12: Mari, Kent, Anna och Kristian hjälper Björn och Lena. 250 kr inkl.

fika kostar det.

Julmarknad: Vi sänker ambitionsnivån och kallar det ”Advent i bygdegården”. Några säljare

och grötfika men ingen regelrätt marknad. Den 15 december. Kent ansvarar och ringer till

säljare som uppgett att de är intresserade. De som säljer får inte gratis fika i år men behöver

inte betala hyra för borden.

9) Uthyrning av bygdegården/släpkärran: Lan-gänget vill hyra men nu finns inga fönster i

lägenheten. De får hyra men Johan kollar om de kan vara på undervåningen i stället.



Släpkärran ska besiktas och bytas till vinterdäck. Vi överväger att köpa en ny kärra som inte är

bromsad.

Bygdegårdarnas riksförbund har en kurs som en behöver gå. I så fall fås lägre premie. Kristian

anmäler sig till kursen.

10) Fönsterrenoveringen går framåt.

Skrivare är beställd av Anna och den ska levereras inom kort.

Värmesystemet ska ses över. Kent har kontakter med en som ska komma och se över det och

lämna offert.

Utemiljön ska fixas framöver.

Sophämtning. Vi har fått soptunna men den har inte tömts. Kristian kollar så de kan komma

upp och tömma.

11) Övriga frågor:

Söderbergs åkeri kan ta bort den stora granen. Johan tar kontakt med dem och beställer

nedtagning och borttagning av granen.

Johan har gjort ett antal försök att få tag på den som kan svara på frågor om förlustbidrag.

Laddbox: Vi vet inte om det gäller oss eftersom vi knappast har 20 parkeringsplatser. Vi

avvaktar mer vad som sker och beslutas.

Barbro meddelar att hon kommer avgå ur styrelsen men vill vara med och hjälpa till även i

fortsättningen.

12) Nästa möte: Den 14 november kl. 18. Mari fixar kaffe.

Protokollförare

Carolina Andersson


